
Protokół  nr XIX / 12 
z  odbytej  Sesji  Rady  Gminy  Brody 

w  dniu  11 września  2012r. 
 
 

1.  Otwarcie  obrad  XIX  Sesji   Rady Gminy  Brody. 
 

           Przewodnicząca   Rady Gminy p. Jadwiga Łanicka  o  godz. 9 07 otworzyła obrady  
XIX  Sesji Rady Gminy Brody.  

Na podstawie listy  obecności  stwierdziła prawomocność obrad. 
Na 14 radnych  - obecnych było 11. 
Radni nieobecni usprawiedliwieni -  p. Jadwiga Falkiewicz, p. Barbara Matyasik. 
Radny nieobecny nieusprawiedliwiony –p. Bazyli Bawtro. 
 
Kierowniczka GOPS J. Walczak  prosiła o wprowadzenie do porządku obrad dwóch 
uchwał:  
-  w sprawie wyznaczenia Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Brodach jako  
   właściwego do realizacji zadania administracji publicznej w zakresie wspierania rodziny 

-  w sprawie zmiany w Statucie Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Brodach. 

Na podstawie ustawy o wspieraniu rodziny GOPS brał udział w programie z którego 
otrzymali środki na zatrudnienie asystenta rodzinnego. 
Uchwała umożliwi przekazanie tych środków dla Wójta. 
 
E. Bojko uważa, że uchwały są bez podpisu radcy prawnego, nie były analizowane przez 

komisje. 

Radca prawny wyjaśnił, że widział te uchwały i na kopii je zaakceptował. 

J. Walczak  przypomniała, że od ostatniej sesji nie było posiedzenia żadnej komisji. 
 
M. Maszkowski spytał czym w budżecie skutkuje zatrudnienie tej osoby . 
 
J. Walczak odpowiedziała, że niczym, ponieważ ta osoba będzie zatrudniona tylko do 
końca 2012r. 
 
Pani Sekretarz przypomniała, że zatwierdzając budżet GOPS na 2012r. radni zatwierdzili 
środki na asystenta. 
Jest  potrzeba zatrudnienia asystenta. Należy wprowadzić zmianę w statucie GOPS, by 
mogli te zadania  wykonywać. 
 
Przewodnicząca Rady prosiła o przegłosowanie porządku obrad wraz z dodatkowymi 
projektami uchwał.. 
Za  - głosowało 6 radnych, 3 było przeciwnych, 2 wstrzymało się od głosu. 
 
M. Tracz spytał dlaczego nie ma informacji Wójta? 
Chce wprowadzić dyskusję  na temat ZGKiM, sprzedaży drewna i zarządzania tą jednostką. 
 
Przewodnicząca  Rady  odpowiedziała, że ta sesja jest nieplanowana,  we wrześniu 
będzie planowana sesja, na której Wójt złoży informację. 
Przewodnicząca spytała p. Tracza jak ma ten punkt brzmieć. 
 
M. Tracz – za pkt 4 umieścić dyskusję na temat sprzedaży drewna. 
Rada zapozna się z protokołem komisji rewizyjnej  dot. sprzedaży drewna w lesie 
komunalnym. 
 
Przewodnicząca Rady zaproponowała wprowadzenie do programu sesji  tego punktu jako 
pkt 4. 
Za  propozycją przewodniczącej głosowali radni jednogłośnie. 
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Przewodnicząca Rady prosiła o przegłosowanie całości programu sesji ze zmianami. 
Za – głosowano jednogłośnie. 
 
2. Przyjęcie protokołów z XVII i XVIII sesji.   

Do protokołów nie zgłaszano uwag. 

Za przyjęciem protokołów z XVII i XVIII sesji -  głosowano jednogłośnie. 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

    a/ zmiany uchwały budżetowej Gminy Brody na 2012r. 

Pani skarbnik omówiła  projekt uchwały. 
Poinformowała o remoncie biblioteki. 
 
E. Bojko spytał czy wpłynęło 300 tys. ze sprzedaży ponieważ te środki  miały być 
przeznaczone na budowę drogi do szkoły.  
 
Pani skarbnik odpowiedziała, że te środki nie są ruszone. 

E. Bojko spytał czy nie można już zacząć budowę drogi do szkoły? 

Pani skarbnik odpowiedziała, że muszą być odpowiednie dokumenty. 

Przewodnicząca Rady  odczytała treść uchwały i prosiła o przegłosowanie. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 7 radnych, 4 osoby wstrzymały się od głosu. 
 
b/ zaciągnięcia kredytu długoterminowego 

Pani skarbnik poinformowała, że odbył się przetarg, który unieważniono. 
Zgłosiły się 2 instytucje z bardzo wysokim oprocentowaniem. Nie stać nas na taki kredyt. 
Musimy zaciągnąć kredyt długoterminowy. 
Prosi o  dopisanie do projektu uchwały w § 1 „ na sfinansowanie planowanego deficytu” 
oraz w § 2 p kt. 2 dopisać” wraz z odsetkami” 
 
Przewodnicząca Rady odczytała  treść uchwały i prosiła o jej przegłosowanie. 
Za  przyjęciem uchwały  głosowało 9 radnych, 2 wstrzymało się od głosu. 
 
c/ zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Brody na lata 2012 – 2019. 

Pani Skarbnik wyjaśniła, że w tych materiałach urealniła dochody i wydatki . 

Przewodnicząca Rady odczytała treść uchwały 

Za przyjęciem uchwały głosowało 8 radnych, 3 wstrzymało się od głosu. 

d/ -  w sprawie wyznaczenia Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Brodach jako  
       właściwego do realizacji zadania administracji publicznej w zakresie wspierania 
       rodziny 

Przewodnicząca Rady odczytała treść uchwały. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 6 radnych, 2 było przeciwnych, 3 wstrzymało się od 
głosu. 
 
e/ w sprawie zmiany w Statucie Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Brodach. 

Przewodnicząca Rady odczytała treść uchwały. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 6 radnych, 3 było przeciwnych, 2 wstrzymało się od 
głosu. 
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4.  Informacja na temat sytuacji w lesie komunalnym. 

M. Tracz odczytał protokół komisji rewizyjnej  z dnia 6.09.2012r. dot. przeprowadzonej 
kontroli problemowej pod kątem kradzieży drewna w lesie komunalnym. 
Przewodniczący Komisji protokół przekazał Wójtowi. 
Komisja zwróciła uwagę na brak kontroli w lesie.  
Nie ma dozoru przy wywożeniu drewna z lasu, które wywożone jest wieczorem. 
Kierownik nie udostępnia samochodu p. Jakimczukowi, który rowerem nie jest w stanie 
dojechać do lasu w razie potrzeby nawet dwa razy dziennie. 
Za cenę opału sprzedawane jest dobre drewno. 

Dlaczego Urząd Gminy nie  reaguje na  kradzież drewna. 

Z-ca Wójta  - . sprawę przekaże Wójtowi. 

Z. Bejnarowicz proponuje wstrzymać wywóz drewna. 

M. Tracz – w związku z kontrolą komisja uważa, że 

-  samochód  BUS powinien być  do dyspozycji również pracowników nie tylko dla 
   kierownika, 
-  dlaczego nie ma zastępcy kierownika  ZGKiM ? 
-  powinny być ustalone godziny wydawania opału z lasu do godz. 1500,  by pracownik mógł  
   przy tym uczestniczyć, 
- należy urealnić cenę sprzedaży papierówki 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że na komisji Wójt i Kierownik ZGKiM wyjaśnią te 
sprawy. 
 
5. Wnioski i interpelacje  radnych. 

E. Bojko  - zgłasza potrzebę naprawy pobocza  drogi J. Dolne – Suchodół. 
 
T. Kowalczuk –  przekazał prośbę pani Surmy, która chciała wypożyczyć od ZGKiM VUKO 
do udrożnienia kanalizacji. Dostała odpowiedź od księgowej zakładu, że może z niego 
skorzystać pod koniec października. Obecnie nie mają jak go przewieźć, ponieważ 
samochód jest w naprawie. Sprzęt w ZGKiM jest zamknięty. 
Należy wezwać pana Rękasa  by zostawił w zakładzie klucze od sprzętu. 
 
Z-ca Wójta odpowiedział, że Wójt dzisiaj nakazał załadowanie na przyczepę i   
przewiezienie sprzętu do udrażniania rur . 
 
Z. Bejnarowicz prosił  Wójta, by ZGKiM  zasypał tłuczniem dziury w drodze koło szkoły i 
byłej Straży Granicznej w Zasiekach. 
 
Przewodnicząca  Rady  stwierdziła, ze Wójt udzieli odpowiedzi. 
 
Z-ca Wójta przypomniał, że od wielu lat przyjęto system, że kierowca wyrzuca tłuczeń na 
miejsce wskazane przez radnego lub sołtysa. Mieszkańcy we własnym zakresie  równają 
drugi.  Zlecenie takich prac dla ZGKiM wiąże się z dużymi kosztami, w tym roku nie 
planowaliśmy takich usług. 
Jeżeli radni podejmą taką decyzję to należy w przyszłym roku zaplanować na to środki. 
 
M. Kowalski – spytał  czy dostaną tłuczeń do wyrównania kawałka drogi leśnej, po której 
jedzie autobus? 
Z-ca Wójta przeliczy budżet i  zobaczy co się da zrobić. 
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M. Kowalski  
- przedsiębiorca, który ma  równać  drogi zgarnia tylko pobocza. 
- od Starosiedla do Lasek  droga nie jest wyrównana 
Wykonawca powinien kontaktować się z sołtysami,  a tego nie robi. 
 
Zastępca Wójta stwierdził, że  na to zostanie zwrócona uwaga. 
 
M. Tracz poinformował, że  miała spotkanie komisja doraźna ds. współpracy z PGE Gubin 
Jest możliwość pozyskania środków na wykonanie zmian w planie całej gminy.. 
-  zgłasza potrzebę przycięcia gałęzi na drodze powiatowej Datyń – Kumiałtowice. 
   Sprawę należy zgłosić do nadzoru budowlanego. 
-  należy wymienić tablice ogłoszeniowe na wsiach 
-  pan Schlaffke zwrócił się z prośbą o zasponsorowanie mu ok. 100 l. paliwa, ponieważ 
   czyści rowy w Kumiałtowicach nie będące jego własnością. 
 
Z-ca Wójta rozmawiał z p. Schlaffke i nic o tym nie wspominał. Właściciele gruntów powinni 
we własnym zakresie wykaszać rowy.  
 
T. Kowalczuk poinformował, że OSP od tygodnia mają akcje usuwania szerszeni. Prosi 
radnych, by informowali mieszkańców, że  jeżeli ktoś zgłasza usunięcie takich gniazd musi 
zabezpieczyć się w odpowiednie środki, pianki, gaśnice szerszeniowe. Taka akcja może 
być przeprowadzona tylko nocą. 
 

6.  Zamknięcie obrad Sesji 

 

O godz. 1025 Przewodnicząca Rady p. Jadwiga Łanicka zamknęła obrady XIX Sesji Rady 
Gminy Brody. 
 
Protokołowała 
Mirosława Dudziak 

 
 
 
 
 
 
 


